
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

                   PÉNZÜGYI BIZOTTSÁG! 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Pénzügyi Bizottságának 
2023. szeptember 22. (péntek) napján 8 óra 30 perckor Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalának Polgármesteri Tárgyalójában (7100 Szekszárd, Béla király tér 8.) 

megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak:    Máté Péter elnök- 
     Móra Viktória elnökhelyettes- 

Bomba Gábor tag- 
Gulyás Róbert tag- 

 

Egy bizottsági hely betöltetlen; 
 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr/ Biró Gyula aljegyző- 
dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető; 

dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető- 
Zsiga Marianna igazgatóságvezető; 

 

Meghívottak:    Ódor János igazgató- 
     Liebhauser János igazgató- 
     Fuchs Márta/ 
      

!z elnök megállapítja, hogy a bizottságból 4 bizottsági tag jelen van, valamint, hogy a 
bizottság határozatképes; !z elnök az ülést 8 óra 30 perckor megnyitja. 

 

Máté Péter elnök: !ljegyző Úr egy új napirendi pont felvételére tesz javaslatot, a „Javaslat 

Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal üres álláshelyeinek betöltésére” címmel/ 
Először erre a napirendre szavaznánk/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a napirendi pont felvételére vonatkozó javaslatot, amelyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

Máté Péter elnök javaslatot tesz a napirendi pontok sorrendjére, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a bizottság napirendjének elfogadására irányuló javaslatot, 
amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet 
állapította meg: 
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NAPIREND 

 

ZÁRT ÜLÉS: 
 

1. napirendi pont: 

! Szekszárdi Távhőszolgáltató Nonprofit Kft; 2023; évi II; negyedéves pénzügyi beszámolója- 

Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(183/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Csukle Tibor ügyvezető igazgató 

Előadó: Csukle Tibor ügyvezető igazgató 

 

2. napirendi pont: 

! Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft; 2023; évi II; negyedéves pénzügyi 
beszámolója- Közgyűlés előterjesztés véleményezése 

(188/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Berlinger !ttila ügyvezető igazgató 

Előadó: Berlinger !ttila ügyvezető igazgató  
 

3. napirendi pont: 

! Szekszárdi Vagyonkezelő Kft; és a Szekszárd Ipari Park Kft; 2023; évi II; negyedéves 
pénzügyi beszámolója- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(182/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 

Előadó: Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 

 

4. napirendi pont: 

! Szekszárdi Víz- és Csatornamű Kft; Kft; 2023; évi II; negyedéves pénzügyi beszámolója- 

Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(179/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: !rtim !ndrásné ügyvezető igazgató 

Előadó: !rtim !ndrásné ügyvezető igazgató 

 

5. napirendi pont: 

! Szekszárdi Közétkeztetési Kft; és a Szekszárd Diákétkeztetési Kft; 2023; évi II; negyedéves 
pénzügyi beszámolója- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(180/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Bay !ttila ügyvezető igazgató 

Előadó: Bay !ttila ügyvezető igazgató 

 

6. napirendi pont: 

! Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft; 2023; évi II; negyedéves pénzügyi 
beszámolója- Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(181/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Bay !ttila ügyvezető igazgató 

Előadó: Bay !ttila ügyvezető igazgató 
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NYILVÁNOS ÜLÉS: 
 

7. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal üres álláshelyeinek betöltésére 

(írásbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

 

8. napirendi pont: 

Illyés Gyula Könyvtár és Wosinszky Mór Múzeum 2023; II; negyedéves pénzügyi beszámolói  
(64/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Zsiga Mariann igazgatóságvezető 

Előadó: Zsiga Mariann igazgatóságvezető 

Meghívottak: Ódor János és Liebhauser János igazgatók 

 

9. napirendi pont: 

Javaslat a 2024; évi folyószámlahitel szerződés megkötésére- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 

(186/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

10. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 302/2023; (IX;4;) 
határozata végrehajtásával kapcsolatos további döntések meghozatalára- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 

(193/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester, Máté Péter és Bomba Gábor képviselők 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

11. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat részére fotózási tevékenység 
ellátására irányuló megbízási szerződés megkötésére 

(61/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

12. napirendi pont: 

Javaslat a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda (képviseli: Dr; Harci-Kovács Kolos, 
irodavezető ügyvéd) 2023; augusztus havi teljesítésigazolásának jóváhagyására  
(62/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
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13. napirendi pont: 

Javaslat a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Irodával eseti megbízási szerződés megkötésére 
Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala ellen munkaviszony jogellenes 
megszüntetésének megállapítása iránt indított perében a Hivatal jogi képviseletének 
ellátására  
(63/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

! bizottság 8 óra 32 perctől 10 óra 54 percig zárt ülést tartott, majd a zárt ülés befejeztével 
nyilvános ülésen folytatja munkáját az elfogadott napirend szerint; 
 

7. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal üres álláshelyeinek betöltésére 

(írásbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr/ Biró Gyula aljegyző 

 

Máté Péter elnök: Ez egy rendkívüli napirend/ Szeretnénk, ha kiegészítenéd Gyula/ 
 

dr; Biró Gyula aljegyző: Elnök úr, tisztelt bizottság! ! korábbi egyeztetéseknek megfelelően a 
3 főre készült ez az előterjesztés/ !z egyeztetésen 2 volt és a 3/-at én csempésztem be 
úgymond, arra gondolva, hogyha a bizottság hozzájárul, akkor az adóellenőrnek meg a korábbi 
belső egyeztetéseknek megfelelően, ami alpolgármester úrral, osztályvezető asszonnyal, 
illetve az igazgatóságvezető asszonnyal történt, hogy gondolnák egy adóellenőri státuszt 
létesíteni az !dó Osztályon, mert az !dó osztályvezető asszony szerint, ha lenne egy ilyen 

státusz és megfelelő ember hozzá, aki nyilván ért a cégek könyveléséhez és 
adóellenőrzéséhez, akkor úgy ítéli meg, most hogy lehetne találni plusz bevételt e tekintetben/ 
Sajnos most annyira leterheltek a kollégák, hogy adóellenőrzésre most jelen pillanatban 

nincsen kapacitás, ezért gondoltam, hogy az adóbevételek növelése, tehát az önkormányzati 
bevételek növelése érdekében bátorkodtam ezt a plusz, meg nem beszélt létszámot betenni 
az előterjesztésbe/ Visszatérve az előterjesztésre, a jogi asszisztens biztosítására, mikor még 
ezt írtam, akkor még nem volt tudomásom róla, tegnap tudtam meg, egy korábbi ülésen úgy 
engedélyezte a bizottság, hogy felvehetünk a Gondnokságra 1 főt, ezt fel is vették a kollégák, 
a héten láttam is a portán, ahogy kezd betanulni a kolléganő meg a postázóban, egyszer csak 
egyik reggel nem láttam és kérdeztem a Ricsit, hogy mi a helyzet a kolléganővel, beteg lett 
vagy máshova irányítottad át? !zt mondja nem, ma reggel felmondott/ Úgyhogy akit 
felvettünk, felmondott/ !z volt a koncepció, hogy oda felvettük ezt a kolleganőt, akit jogi 
asszisztensként áthelyeztünk volna, ő betanította volna ezt az új kolléganőt és akkor tudott 
volna átjönni jogi asszisztensnek a kolléganő, de mivel, hogy az most felmondott, így a jogi 
asszisztens kolléganő nem tud átjönni, mert a postázóba stb/ ott kell lenni, míg föl nem 
veszünk megint oda egy embert, aki be tud tanulni, úgyhogy most itt az 1/ felvétel, ezt vagy 
azt mondjuk, hogy lehúzzuk és ugye szerdán megint lesz egy előterjesztés, oda beteszem 
másik időpontra vonatkozva, tehát nem elfelejtve ezt az asszisztensi pozíciót vagy a döntési 
javaslatba határidővel tovább toljuk ezt az áthelyezést/ Nekem mind a 2 megoldás jó, hogy itt 
töröljük és átvesszük a szerdaiba vagy itt határidőt módosítunk/ ! 2/, a Gazdasági Igazgatóság 
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tekintetében az változatlan, akkor így javasolnánk vagy kérnénk egy 1 fő felvételi lehetőséget/ 
Köszönöm/ 
 

Máté Péter elnök: Én úgy érzem, hogy hiányos a kérésed/ Iktató megoldódott? 

 

dr; Biró Gyula aljegyző: Nem, az sem/ ! többi mind a szerdaiban van benne/ 
 

Máté Péter elnök: Rendben, akkor igaziból most ebben azt kellene eldöntenünk, hogy az 1-t 

egyenlőre levesszük és a 2-est, 3-ast támogatjuk/ !z úgy jó? Gábor? 

 

Bomba Gábor tag: Lehet, hogy csak én tudom rosszul és itt a 2-esnél az van, hogy áthelyezés 
a Pénzügyi Osztályra/ Beszéltük, hogy lehet, hogy embert szeretnétek fölvenni, most csak egy 
áthelyezés van ideírva/ Jó ez így? 

 

dr; Biró Gyula aljegyző: Igen, közben ez is változott valóban/ !kit áthelyeztük volna, ő közös 
megegyezéssel szeretne elmenni, ő is elmegy, úgyhogy azért írtam, hogy 1 fő felvétele, mert 
akit áthelyeztünk volna, az már elmegy, tehát magyarul a megüresedett állásra egy újat kell 
felvenni, egy új kolléganőt/ Köszönöm/ 
 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Nincsenek megfizetve, mert hogy minimálbért keresnek 
szinte, és ez rengeteg, rengeteg/ Nálunk a Számvitelen, a Pénzügyön nagyon sok középfokú 
végzettségű van, akik lényegében minimálbérért dolgoznak becsületesen, a rendes munkát 
elvégzik, tényleg sokszor pluszt is, amikor helyettesítés van vagy éppen ilyen ember kiesés van 
és meg kell oldani hetekre, hónapokra, mert ha nem tudsz azonnal embert felvenni, valakinek 

a munkát el kell végezni/ Ez egy hosszú távon jelentkező probléma, amiről már több soron 
beszéltünk, hogy valahol rendezni kell a béreket, de ez igaz a felsőfokú végzettségűekre is, de 
náluk azért ennyire nem jelentkezik, a középfokú végzettségűeknél igen/ Félő, hogy elindul egy 
ilyen áradat/ Én személy szerint konkrétan tartok ettől/ Én egyeztettem Gáborral és mondtam, 
hogy ha nálam 2 könyvelő feláll, nagyon nagy bajban leszek, nagyon nagy bajban. Ugyanilyen 

problémát jelent, ez egy egyedi eset, nálunk a pénztáros, aki szintén középfokú végzettséggel 
minimálbért keres lényegében és főpénztáros, pénzt kezel, benne van a munkaköri leírásában, 
hogy ha neki bármi hiánya van, akkor azt a saját fizetéséből be kell rakni, tehát én azt 
gondolom, hogy mindenhol van erre valami kialakítva, tehát neki is egyedi elbírálással 
valamiféle pluszt vagy utánajárni, hogy milyen lehetőségeink vannak, mert neki ezt valahol 
téríteni kéne, azt gondolom/ 
 

dr; Biró Gyula aljegyző: !nnyit szeretnék ehhez hozzáfűzni, hogy valóban többet beszéltünk 
már erről, elkezdtünk beszélni és azt látjuk, hogy hát kezd elindulni ez a munkaerő elvándorlás 
a fizetések növekedése miatt, ráadásul úgy, hogy a Kormányhivatalnál július 1-jétől 15%-os 

béremelést hajtottak végre, tehát ez a közigazgatásban már elszívó hatásként könnyen tud 
jelentkezni és vannak olyan érzékeny munkakörök, amelyek máshol is könnyen alkalmazhatók, 
különösen a pénzügyre gondolok, hogy az önkormányzattól simán eltudnak szipkázni más 
közigazgatási szervezetek kicsit jobb fizetéssel/ !zt akartam még mondani, hogy tegnap 
továbbküldtem a bizottsági elnököknek, illetve egyes vezető kollégáknak, igazgatóságvezető 
kollégáknak a megyei jogú városok által kigyűjtött, minden megyei jogú városnál kigyűjtött 

táblázatot, bérelemek voltak igazából kigyűjtve/ !z illetményalap, a cafeteria illetve az egyéb 
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százalékos eltérítések/ Megmondom őszintén, ez is célja volt a kiküldésemnek, hogy lássuk 
országosan, hogy körülbelül Szekszárd milyen szinten áll a többi megyei jogú városhoz képest/ 
Ha így nagyon megnézzük a számokat, vannak olyan városok, ami alatta van az 

alapilletménynek és vannak, amelyek bőven fölötte vannak, tehát mondhatjuk, hogy olyan 
alsó középosztály szinten van körülbelül most Szekszárd a többi megyei jogú városhoz, 
legalábbis ahogy én így nagyjából megnéztem, de nem jelenti azt, hogy itt helyi viszonylatban 

ez viszont alacsony bér a többi munka törvénykönyvesekhez viszonyítva is és a többi 
államigazgatási szervhez képest is/ Köszönöm/ 
 

Máté Péter elnök: Most a határozati javaslat, akkor azt úgy teszem föl szavazásra, hogy az 1-

es pontot azt kihúzzuk belőle és a 2-es pontnál pedig új dolgozó kell/ !kkor az 1-es pontot 

kihagyjuk és a 2-es 3-as ponttal a kiküldöttet tesszük fel szavazásra/ 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Az 1-es pontnál csak az ! pontot törlöd ki, a B-hez 

odaírod, hogy 1 fő felvétele/ 
 

Máté Péter elnök: Nem áthelyezés, hanem felvétele/ Rendben/ !kkor a határozati javaslat 1-

es pontjában az ! pontot kihagyjuk, a B pontnál a Gazdasági Igazgatóság Pénzügyi Osztálya 1 
fő nem áthelyezés, hanem felvétel, tehát nem véglegesítünk 1 főt áthelyezéssel, hanem 
felveszünk, keresünk 1 főt/ A Hatósági és Koordinációs Igazgatóság !dó Osztálya 1 fő 
adóellenőr felvétele, ezt akkor elfogadjuk, és akkor erre szavazzunk/ 
 

Bomba Gábor tag: Volt egy javaslatom, mivelhogy az !dó Osztályra az adóellenőr felvételének 
azért az a célja, hogy az adóbevételek nőjenek, ezért javaslom úgy fölvenni, hogy valamilyen 
alapbér plusz célfeladat, ami nyilván az adóbevételekhez kapcsolódó célfeladat, hogy legyen 

érdekelt abban, hogy minél több ellenőrzést végezzen/ 
 

Máté Péter elnök: Gondolom, akkor az általa feltárt hiányosságok után valamilyen jutalék, %-

os jutalék. 

 

Bomba Gábor tag: Vagy darab ellenőrzés, darabszám/ 
 

Máté Péter elnök: Nem tudom, most darabra, sokat ellenőriz és nem talál semmit, akkor az 
nem ösztönző/ Igaziból valamilyen szintű jutalékban kellene gondolkodnunk, hogy ha azt 
szeretnénk, hogy feltárjon és ha ebben van tényleg lyuk, akkor szerintem az 1/ körön ezzel 
módosítsuk/ Megkérjük aljegyző urat, hogy dolgozza ki annak a jutalékos módszernek a 
lehetőségét, és így legyen, tehát bevételorientált legyen, ezért kapjon jutalékot/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

104/2023; (IX;22;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal egyes álláshelyeinek betöltéséről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011/ évi CLXXXIX/ törvény (a továbbiakban. 
Mötv/) 67/ § (1) bekezdés d) pontja, valamint a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
2023/ évi költségvetéséről szóló 2/2023/ (II/ 21/) önkormányzati rendelet 14/ § (9) bekezdése 
alapján eljárva 

 

1.  engedélyezi a Polgármesteri Hivatalban az egyes megbízások, illetve álláshelyek 
betöltését az alábbiak szerint. 

a. Gazdasági Igazgatóság Pénzügyi Osztálya - 1 fő felvétele 

b. Hatósági és Koordinációs Igazgatóság !dóosztálya - 1 fő adóellenőr felvétele 
célfeladat elrendeléssel 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

2. felkéri az aljegyzőt, hogy a fenti álláshelyek mihamarabbi betöltésére (pl. kinevezés 
módosítás, meghívásos eljárás) a szükséges intézkedéseket tegye meg-  
 

Határidő: 2023; 09; 30; 
Felelős: dr; Biró Gyula aljegyző  
 

3. felkéri az alpolgármestert, hogy az Mötv/ 81/ § (4) bek alapján az 1/ pont szerinti 
munkaügyi intézkedésekhez az egyetértését adja meg-  
 

Határidő: az okiratok elkészültének napja 

Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

4. felhívja az aljegyzőt az adóellenőr célfeladatelrendelésével (feltárt hiányosságok 
szerinti százalékos jutalék) kapcsolatos intézkedések (pl/ javaslat kidolgozása, stb/) 
megtételére/ 

 

Határidő: !z álláshely betöltésének időpontja 

Felelős: dr; Biró Gyula aljegyző  
 

8. napirendi pont: 

Illyés Gyula Könyvtár és Wosinszky Mór Múzeum 2023; II; negyedéves pénzügyi beszámolói  
(64/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Zsiga Mariann igazgatóságvezető 

Előadó: Zsiga Mariann igazgatóságvezető 

Meghívottak: Ódor János és Liebhauser János igazgatók 
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Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Köszönöm szépen a szót/ !nnyit elöljáróban, hogy 
elkészítettünk közösen egy formát/ ! bizottságnak az volt a kérése, hogy a 2 intézmény 
negyedévente számoljon be, erre próbáltunk egy egységes formát kitalálni, hogy ha esetleg ez 
nem felel meg, akkor úgy is jelzitek és alakítunk rajta/ Van egy szöveges beszámoló része, amit 
a 2 intézményvezető összeállított és majd, ha szükséges, kérdeztek, ők válaszolnak, illetve 
készítettek már 2023/ II/ félévre egy ilyen prognosztizálást a várható kiadásokról, emellett meg 
csatoltuk a félévi költségvetési jelentést, amiben a teljesítés számok láthatóak/ Összességében 
a 2 szakmai beszámolóról pedig a 2 intézményvezető úr beszámol nektek/ 
 

Máté Péter elnök: Kérdése van-e valakinek? Ha nincs, akkor a beszámolókra szavaznánk/ 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

105/2023; (IX;22;) határozata 

Illyés Gyula Könyvtár 2023; II; negyedéves pénzügyi beszámolójának elfogadásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága az alábbi 
határozatban elfogadja az Illyés Gyula Könyvtár 2023/ II/ negyedéves pénzügyi beszámolóját/ 

 

Határidő:             2023; szeptember 22; 
Felelős:                Máté Péter elnök 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

106/2023; (IX;22;) határozata 

Wosinsky Mór Múzeum 2023; II; negyedéves pénzügyi beszámolójának elfogadásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága az alábbi 
határozatban elfogadja a Wosinsky Mór Múzeum 2023/ II/ negyedéves pénzügyi beszámolóját/ 

 

Határidő:             2023; szeptember 22; 
Felelős:                Máté Péter elnök 
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9. napirendi pont: 

Javaslat a 2024; évi folyószámlahitel szerződés megkötésére- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 

(186/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Köszönöm szépen a szót/ Minden évben igénybe veszünk 
egy folyószámlahitelt, ez a múlt évben 800 millió forint volt szeptember 20-áig, ez idén 
januárban lett felemelve 1 milliárd forintra, szeptember 20-ig kell ezt visszatörlesztenünk/ 
Ugye befolynak az adóbevételek szeptemberben és akkor szeptember 20-áig ez a 
folyószámlahitel törlődik, illetve törlesztésre kerül és december végéig 280 millió 
folyószámlahitel keret áll rendelkezésre, amit december 29-ig kell visszafizetni/ Év végén nem 
maradhat az önkormányzatnak folyószámlahitele, ez nem kormányzati engedély köteles, és a 
jövő évi folyószámlahitel keretet szeretnénk időben előkészíteni, ehhez szükséges a Közgyűlés 
döntése és a bizottság támogatása/ 
 

Máté Péter elnök: Akkor a kérdésem először is, hogy ez így működik, tehát elég az 1 milliárd 
forint és elvileg jövő évre is elég az 1 milliárd forint? 

 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Igen. Én azt gondolom, a 800 millió forint kevés volt, 
muszáj volt 1 milliárdra felemelni, de az 1 milliárd az elég/ ! tavalyi konstrukcióhoz még annyi 
a különbség, azért azt tudjátok, hogy az OTP egy nagyon keveset azért javított ezen a 
konstrukción, egy havi BUBOR mellett 1,8 % volt a kamatfelár tavaly, most az 1,5 %, egyébként 
feltételeiben ugyanaz, tehát nincs hitelbírálati díj, nincs szerződéskötési díj, de ahogy 
olvastátok a részletekben, minden más változatlan/ 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

107/2023; (IX;22;) határozata 

a 2024; évi folyószámlahitel szerződés megkötéséről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a „Javaslat 

a 2024/ évi folyószámlahitel szerződés megkötésére” tárgyú előterjesztés határozati javaslatát 
a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja/  

 

Határidő:             2023; szeptember 28; 
Felelős:                Máté Péter elnök 
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10. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 302/2023; (IX.4.) 

határozata végrehajtásával kapcsolatos további döntések meghozatalára- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 

(193/ számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester, Máté Péter és Bomba Gábor képviselők 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Ez az a bizonyos döntés, amellyel a zöldfelület 
karbantartás és köztisztasági feladatok átkerülnek az !lisca Terra NKft-hez. Ennek az 

átadásnak a részleteit minden héten kedden folyamatos egyeztetések során dolgozzuk ki/ !mi 
erre a közgyűlésre fontos volt, hogy korrigáljuk az in-house megállapodást, egy szakmai 
észrevétel volt/ Most már nem fákról beszélünk, hanem fás szárú növényekről és 30 centi alatt 
és fölött is jegyzői és főkertészi hozzájárulással lehet majd ezeket kivágni/ Ennyi volt, 
egyébként az az in-house megállapodás továbbra is áll és fontos volt, hogy szeptember 28-án 
fogadja el a tisztelt Közgyűlés a támogatói okiratot/ ! támogatói okiratnál is teljes részletekbe 
menően a Pénzügy, Számvitel kidolgozta azokat az elveket, amelyek alapján megállapították, 
hogy mi volt az a költség, ami nálunk a zöldfelület karbantartásra és köztisztaságra elment/ 
Ennek az utolsó negyedévre vonatkozó fedezetét tudjuk átadni, ismereteim szerint idén erre 
ennyi lenne, ez nem egészen 90 millió, erről szól a támogatói okirat/ Időközben mindig vannak, 
merülnek fel problémák, én nagyon próbálom a jog medrében tartani az összes felmerülő 
kérdést/ Most például az Ipari Park Kft-vel, még erről nem is feltétlen beszéltünk, kapcsolatban 
felmerült, amit majd rendezni kell, hogy 3 gép, amit eddig a zöldfelület karbantartás használt, 
hiszen mi voltunk a kedvezményezettek és jogszerűen használták, a továbbiakban az Ipari Park 
Kft-nek, mivel átadtuk vagyonkezelésre, meg kell találni azokat a jogi kereteket, hogy hogyan 
használhatja ezt majd az !lisca Terra, hiszen Ipari Park projektpénzből tudtuk vásárolni és 
elvileg, reméljük gyakorlatilag, az Ipari Park zöldfelületére, karbantartására, 
síkosságmentesítésére biztosították ezeket a gépeket/ Tehát folyamatosan vannak ilyen 
feladatok, megoldandó kérdések, de azt tudom még hozzátenni ehhez az előterjesztéshez, 
amit csak rögzítettem benne, hogy már a korábbi Közgyűlés az egyéb szerződések 
jóváhagyását delegálta bizottságra, tehát ezeket szépen ki tudjuk dolgozni, ez a 2 fontos 
döntés vár most 28-án a teljes Közgyűlésre/ 
 

Máté Péter elnök: Például az Ipari Park Kft-ben levő síkosságmentesítést és a zöldfelület 
gondozást bízzuk az !lisca Terrára azokkal az eszközökkel és akkor ezzel meg is van, mert akkor 
Ipari Park Kft-nek nem kell ezért külön alkalmazottat tartani, viszonylag kicsi területről 
beszélünk, nem is éri meg, ettől kezdve sokkal egyszerűbb, hogy ha a nagy közösbe 

beletesszük/ Szerintem ez így működhet/ ! másik dolog, a fás szárú növények. Miért nem elég 
az, hogy a jegyzőnek bejelenteni kell egy ilyen kivágást és nem engedélyt kérni? Ezt most 
kérdezem, hogy egy engedélykérésről csak beszéljünk, hogy most ki kell vágni egy fát, amit 
éppen észreveszünk, hogy veszélyes fa és akkor írunk egy dokumentumot, az átmegy a 
rendszeren és 4-5 nap múlva van rá egy hozzájárulás, amíg 6 ember megnézi/ Én úgy 
gondolom, hogy ez nem életképes, tehát tájékoztatásra módosítsuk az engedélykérést, én ezt 
javaslom. 
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dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Lehet, hogy nehézkes, de törvényen alapul és az benne 
van az előterjesztésben, hogy van a fás szárú növényekre kifejezetten egy jogszabály, mi 
aszerint járunk el, tehát ezt muszáj/ 
 

Bomba Gábor tag: Én pont a megbeszélés alapján azt mondom, hogy kiszámoltatok egy 
költségvetést és ott viszont kiderült, hogy például 1 fő átkerül, de az meg a karbantartóknál 
van egyébként/ Végig mondom és utána megmondod rá a helyes választ Edit, ha nincs igazam. 

Szeretném végig mondani/ Én csak azt mondom, hogy ezt is akár most tudjuk benne rendezni, 
hogy megszűnik egy státusz, amiben valójában nem az az ember volt, aki ott dolgozott, 
egyébként meg a hozzátartozó költségvetés, illetve az ember, ha akarja, átmehet az !lisca 
Terrához, ez az egyik/ ! másik, erről már beszéltünk meg ott is beszéltünk, Mariannal is 
beszéltem, hogy ami eddig nem volt a „zöld brigádnak” feladata, viszont most a temető 
szerződés szerint igen, arra nekünk volt költségvetési sorunk, most a feladattal együtt átkerül 
hozzá/ Én ezt is beletenném, hogy amit majd kiszámoltok, hogy mi az a költségvetési sor, ami 
idén arra volt elhatárolva, hogy a temetőnek kifizetjük a zöldfelületet, a hulladékot meg azt 
hiszem a síkosságmentesítést/ Ha kell, akkor ezt is tudjuk rendezni ebben a pontban, hanem 

kell és van erre válasz, mert nem kell, akkor most mondjátok el/ Köszönöm/ 
 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Ebben a kalkulációban, amit a Ritáék összeállítottak a 
kolléganőkkel, ebben benne vannak a Panteonnak azon sorai, amik kikerültek a Panteontól, 
átkerülnek az !lisca Terrához/ Ebben közel 90 millióban benne van az az összeg, az időarányos 
kalkuláció, a síkosságmentesítés szintén számolva van tehát ebben az összegben/  
 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Nincs szó semmiféle akadékoskodásról, meg kell keresni 
a jogi alapját a bizottsági döntés végrehajtásának, hogy a Molnár Miklós munkaköre 
megszűnik, azt SZMSZ-be kell akkor, tehát annak az Éhl Gábor féle csoportnak vagy az egész 
igazgatóságnak, hogy ő ott milyen munkaköri leírással volt/ Ellenben, mivel őróla eddig nem 
volt szó, nem tájékoztattak, tehát a kellő idős tájékoztatást biztosítani kell, és úgy tudom, hogy 
szándéka nincs átmenni, ezért kell nagyon körültekintően eljárni/ Körültekintően meg kell 
nézni a jogi lehetőségeinket/ 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Máté Péter elnök: ! határozati javaslatba egy plusz pontnak betenném akkor, hogy a fás szárú 
növényeknél ne engedélyt kelljen kérniük, hanem bejelentést, tehát kötelező bejelenteniük, 
tájékoztatni a jegyzőt, hogy ez megtörtént/  
 

!z elnök szavazásra teszi fel a módosító javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott; 
 

Máté Péter elnök: Most pedig a határozati javaslatot egyben teszem föl szavazásra/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

108/2023; (IX;22;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 302/2023; (IX;4;) 
határozata végrehajtásával kapcsolatos további döntések meghozataláról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága  
 

1. a „Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 302/2023/ 
(IX/4/) határozata végrehajtásával kapcsolatos további döntések meghozatalára” 
tárgyú előterjesztés határozati javaslatát, valamint a rendelettervezetet a 
Közgyűlésnek elfogadásra javasolja azzal a kiegészítéssel, hogy a fás szárú növények 
esetében a jegyző irányába csak bejelentési kötelezettség kerüljön meghatározásra az 
engedélyezési eljárás lefolytatása helyett- 
 

Határidő:             2023; szeptember 28; 
Felelős:                Máté Péter elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a jelen határozat 1/) pontjában foglalt javaslat 
megvizsgálására/ 

 

Határidő:             ! Közgyűlés 2023; szeptember 28; napi rendes ülése 

Felelős:                dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

11. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat részére fotózási tevékenység 
ellátására irányuló megbízási szerződés megkötésére 

(61/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Az előzménye az, hogy volt egy úriember, nálam nincs az 
előterjesztés, mindig sajnálom a papírt, tehát van egy úriember, aki évek óta ellátja a fotózási 
tevékenységet nálunk/ Eddig havidíjas átalánydíjat kapott magánszemélyként/ Bomba elnök 
úr döntése az volt, hogy ez változzon óradíjassá/  
 

Bomba Gábor tag: Nem döntöttem, csak javaslatot tettem/   
 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: !mikor nekem ez a szerződés véleményezésre a kezembe 
került, én annyit tettem hozzá, hogy eddig magánszemélyes szerződés volt, ezután pedig ő 
vállalkozóként szeretne alanyi adómentesként dolgozni/ Ez azzal járt, hogy a korábbi 
szerződést meg kellett szüntetni és újat kellett írni, tehát az új szerződés és nem a korábbi 
módosítás ezért van, mert alanyváltozás állt be, eddig magánszemély, most egyéni vállalkozó, 
tehát a korábbit megszüntettük, de azt nem kell döntésre hozni, az újat pedig megírta a 
kollegám eszerint, ahogy én kértem és azzal az óradíjjal, amiben megállapodás született/ 
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Máté Péter elnök: Ezt itt most nem látom a határozati javaslatban, viszont azt látom, hogy a 
Pénzügyi Bizottság keretéből megy, tehát akkor a megrendelőnek a Pénzügyi Bizottságnak kell 
lenni/ Ki a megrendelő, az adott eseményt, az eseti eseményt ki rendeli meg a fotóstól, hogy 

mit fotózzon? Ez most kérdés/ 
 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Én úgy gondolom, hogy a megrendelő eddig is a Kilián 
Mátétól ment, tehát abban nincs változás és a szerződésben sincs, fejből ezt tudom mondani/ 
!z, hogy milyen keretből, ahhoz a költségvetési fedezetet kell mindig hozzárendelnünk, de az 
nem feltétlen jelent egyedi megrendeléseknél is döntési kompetenciát/ Ha úgy szól a módosító 
javaslat, akkor természetesen ezt ehhez igazítjuk az eljárás során/ 
 

Máté Péter elnök: Mariann, mennyi a bizottsági keret, ezt meg tudod mondani?  
 

Zsiga Mariann igazgatóságvezető: Így fejből nem, de utánanézek/ 
 

Máté Péter elnök: Majd egy e-mailt küldj nekünk, hogy hogy állunk, jó, mert több helyen is 
felmerül a használata, tehát azért tudni kellene, hogy mennyi/ Egyelőre szerintem elég jól 
spóroltunk vele, de rajta is vagyunk továbbra is, mert vannak olyan dolgok, amire akutban 
kellhet, ügyvédi költség például és vannak pereink/  
 

Bomba Gábor tag: Kifejteném akkor azt, amire szerintem te gondoltál/ Lehet, hogy az úgy jó, 
hogy a Kilián Máté a kapcsolattartó meg a többi, akkor ő be tudná nyújtani a bizottságnak, 
hogy milyen fotózásokra van szükség, hiszen a rendezvényeket is tudja előre és akár ezt 
hetente vagy egy hónapban egyszer előre beküldi, mi is tudunk akkor gazdálkodni a kerettel, 
havonta látjuk, hogy ezekre az eseményekre rendelnénk fotózást, annak látjuk az árát, tudjuk 
figyelni a keretet, ha egy ilyen módosítás lehet/  
 

Máté Péter elnök: Nem/ Én úgy gondolom jelenleg is, amikor a Kilián Mátéval vagyunk egy 
olyan e-mail kapcsolatban, amikor a közlemények kimennek a honlapra feltételre, egy 
ugyanilyen szintű tájékoztatást kérünk erről és azt jóváhagyjuk e-mailben. Ez gyors, 1-2 órán 
belül megvan a tájékoztatás és akkor tudunk róla, hogy megy, tehát a 2 frakcióvezető 
hozzájárulásával menjen a fotózás megrendelése/ Ezt így tegyük bele, és akkor ettől kezdve 
rendben vagyunk. 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: ! közleményekre van egy eljárásrend, arra van egy 
konkrét szabályozás, közgyűlési felhatalmazás alapján/ Ez nem biztos, hogy így jó/ 
Frakcióvezetőkre nem lehet hatáskört átruházni/ 
 

Máté Péter elnök: Akkor javasolom az eredeti határozati javaslat elfogadását, de ettől 
függetlenül szeretnénk tájékoztatást kapni a megrendelésekről/ 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 



 

  

14 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

109/2023; (IX;22;) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat részére fotózási tevékenység ellátására 

irányuló megbízási szerződés megkötéséről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2023/ évi költségvetéséről szóló 2/2023/ (II/21/) önkormányzati rendelet 3/ § 
(32) bekezdése alapján, valamint a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. 

(XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet Pénzügyi Bizottság alcím 1/ pont 1/2/ alpontjában 
meghatározott hatáskörében eljárva  

 

1. dönt arról, hogy az előterjesztés 1/ mellékletét képező megbízási szerződés megbízási 
díjának fedezetét Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023/ évi 
költségvetésének Pénzügyi Bizottsága kerete terhére biztosítja/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

2. felhívja a Gazdasági Igazgatóságot az 1/ pont teljesítéséhez szükséges intézkedések 
megtételére/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

3.  egyetért az Önkormányzat részére fotózási tevékenység ellátására irányuló megbízási 
szerződés – az előterjesztés 1/ mellékletét képező okirat szerinti – tartalmával és 
felhatalmazza az alpolgármestert az okirat aláírására/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

4. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére. 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: dr; Biró Gyula aljegyző 

 

12. napirendi pont: 

Javaslat a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda (képviseli: Dr; Harci-Kovács Kolos, 
irodavezető ügyvéd) 2023; augusztus havi teljesítésigazolásának jóváhagyására  
(62/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 



 

  

15 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Szívesen válaszolok kérdésekre, mert én csak azt tudom 
mondani, hogy dolgozik egyfolytában/ 
 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Máté Péter elnök: Határozati javaslat kiküldve 1 darab van, akkor ezt fogadjuk el. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

110/2023; (IX;22;) határozata 

a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda (képviseli: Dr. Harci-Kovács Kolos, irodavezető 
ügyvéd) 2023; augusztus havi teljesítésigazolásának jóváhagyásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága a Szervezeti 
és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Pénzügyi Bizottság alcím 1/7/ pontjában meghatározott hatáskörében eljárva  

 

1. dönt a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Iroda 2023/ augusztus havi 
teljesítésigazolásának az elfogadásáról az előterjesztés melléklete szerinti 
tartalommal; 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: dr; Biró Gyula aljegyző 

 

13. napirendi pont: 

Javaslat a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Irodával eseti megbízási szerződés megkötésére 
Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatala ellen munkaviszony jogellenes 
megszüntetésének megállapítása iránt indított perében a Hivatal jogi képviseletének 
ellátására  
(63/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Biró Gyula aljegyző 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

Máté Péter elnök: Ez is a pénzügyi bizottsági keretből, amiről az előbb beszéltem, a pénzügyi 
bizottsági keretből menne ennek kifizetése/ 
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dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Nincs ellenemre, hogy a Pénzügyi Bizottság keretéből, bár 
az alperes itt a Polgármesteri Hivatal, de tudjuk a szereplőket, a felperest ismerjük és én azt 
gondolom, hogy itt is egy nagyon jól megalapozott ügyvédi eljárás szükséges, mert van benne 
esetleg olyan, amit jó pertaktikai és nagyon megalapozott polgári jogi ismeretekkel lehet 
kivédeni/ Szükségünk van itt a Kolos tudására/ 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

Máté Péter elnök: 4 pontos határozati javaslat lett kiküldve, erre szavazzunk/ 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Pénzügyi Bizottságának 

111/2023; (IX;22;) határozata 

! Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Irodával (képviseli: Dr. Harci-Kovács Kolos, irodavezető 
ügyvéd) eseti megbízási szerződés megkötéséről a Megyei Jogú Város Polgármesteri 
Hivatala ellen munkaviszony jogellenes megszüntetésének megállapítása iránt indított 
perében a Hivatal jogi képviseletének ellátására 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Pénzügyi Bizottsága Szekszárd 
Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének 14/2023/ (V/8/) önkormányzati rendelettel 
módosított Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023/ évi költségvetéséről szóló 
2/2023/ (II/21/) önkormányzati rendelet 3/ § (32) bekezdése alapján, valamint a Szervezeti és 
Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet Pénzügyi 
Bizottság alcím 1/2/ pontjában meghatározott hatáskörében eljárva  

 

1. dönt arról, hogy az előterjesztés 1/ mellékletét képező eseti ügyvédi megbízási 
szerződés megbízási díjának fedezetét Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
2023/ évi költségvetésének Pénzügyi Bizottsága kerete terhére biztosítja/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

2. felhívja a Gazdasági Igazgatóságot az 1/ pont teljesítéséhez szükséges intézkedések 
megtételére/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

3. egyetért a Bogádi és Harci-Kovács Ügyvédi Irodával Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatala ellen munkaviszony jogellenes megszüntetésének 
megállapítása iránt indított perében – a Hivatal jogi képviseletének ellátására irányuló 
eseti megbízási szerződés – az előterjesztés 1/ mellékletét képező okirat szerinti – 

tartalmával és felhatalmazza az aljegyzőt az okirat aláírására/ 
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Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Máté Péter elnök 

 

4. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: dr; Biró Gyula aljegyző 

 

További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 11 óra 36 perckor 

berekeszti. 

 

K.m.f. 

 

 

 

Móra Viktória 

  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

Készítette: 
dr; Holczer Mónika 

  jegyzőkönyvvezető 

  

 

Máté Péter 

elnök 

 
 
Ellenjegyezte: 

           dr. Biró Gyula 

                aljegyző 

 


